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«شفافیت»مطالبه اساسی مردم/خرمآباد با شاخصهای شهر خوب فاصله دارد

 شنبه ۱۵ مرداد ۱۴۰۱ - ۰۱:۵۴ شناسه خبـر : ۱۱۵۸۶۶

 ضرورت حاکمیت اصل «شفافیت» در عملکرد و فعالیتهای شورای شهر و شهرداری خرمآباد به عنوان مطالبه 
 اصلی دانشجویان در نشست با عضو شورای شهر، مطرح شد.

به گزارش موج خبر، نشست بررسی عملکرد شورای شهر خرم آباد با حضور یونس امرایی عضو شورای شهر خرم آباد و به

همت بسیج دانشجویی دانشگاه لرستان برگزار شد.

در این نشست علی رغم دعوت قبلی اما تنها یک عضو شورا برای پاسخگویی به جمع دانشجویان آمد که مشروحی از این

نشست را در این گزارش میخوانیم.
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حاکمیت شفافیت در شورای شهر و شهرداری مطالبه اصلی مردم است

کریمی بیرانوند عضو بسیج دانشجویی دانشگاه لرستان در این نشست در سخنانی با بیان اینکه شفافیت از بدیهیترین

اصول حکومت است و این را میتوان در رفتار ائمه، از جمله رفتار امام حسین در آخرین روزهای منتهی به شهادت ایشان

هم دید، اظهار داشت: اکنون یک سال است که شما با وعدهٔ شفافیت عضو شورای اسلامی شهر خرمآباد شدهاید، آیا قرار

است روزی شاهد شفافیت باشیم یا این اتفاق نخواهد افتاد؟

وی تصریح کرد: شفافیت در شورای شهر و شهرداری به یکی از مطالبات اصلی مردم و بسیج دانشجویی و مجمع مطالبه

گران به عنوان نمایندگان مردم شده است، لطفاً به صراحت بگویید، آیا قرار است پاسخی به این مطالبه داده شود یا نه!؟

اگر قرار نیست انجام شود، بگویید چه کسانی مخالف شفافیت هستند؟

کریمی بیرانوند با اشاره به اینکه هر از گاهی اخبار به گوش ما میرسد که در شورا زد و بندهایی وجود دارد و اتفاقات

اخیر هم این را ثابت کرد، تصریح کرد: اتهامات زیادی حول شهرداری شکل گرفته است که مثلاً فلانی با فلان مسئول

شهرداری زد و بند کرده است، و دیگر اخبار که به دلیل نبود شفافیت این اخبار مردم را ناامید میکند.

وی یادآور شد: رهبر انقلاب فرمودند هر کسی موجب ناامیدی مردم شود، چه بداند و چه نداند در جبهه دشمن است.

شهرداری هست که ریشه همه آنها به شفافیت بر میگردد، بنابراین ما ترجیح میدهیم مستقیم  درموردسوالات زیادی

شفافیت صحبت بشود.  مسأله راجع به

فضای شورا به محفل فامیلی تبدیل شده است

طهماسبی دیگر عضو بسیج دانشجویی دانشگاه لرستان نیز در سخنانی گفت: فضایی در شورای شهر ایجاد شده که

اصلاً قابل پذیرش نیست. چند نفر از اعضای شورا دعوت به جلسه را پذیرفتند و تنها یک نفر در جلسه حاضر شده، برخی

میکردند که در اعتراض به این حرکت تجمعی صورت بگیرد.  ریزیاز دوستان داشتند برنامه

وی با بیان اینکه این بدقولیها در شأن یک مسئول جمهوری اسلامی و در شأن فضای اجتماعی ما نیست، تصریح کرد: جناب

امرایی اینجا حاضر شدهاند و به بدیهیترین وظیفه خودشان عمل کردهاند، از جناب امرایی تشکر میکنیم. این که ما

برای سطحیترین وظایف مسئولین باید از آنها تشکر کنیم مایه تأسف است، چون سایر مسئولین از این فضا کلاً پرت

هستند!
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عضو بسیج دانشجویی دانشگاه لرستان افزود: فضای شورا به محفلی فامیلی تبدیل شده است، این همه شایعه پیرامون

مسائلی به وجود میآید و صدا از یک نفر از اعضای شورا در نمیآید که این قانونی بود یا غیرقانونی بوده، از سازمان

بازرسی جرم اعلام شده و نامه زده شده، عمل شورا غیرقانونی شمرده شده و باز هم کک اعضای شورا نمیگزد که

بیایند و پاسخگوی افکار عمومی باشند.

طایفه بازی که در فضای مدیریت شهری باب شده است موجب ننگ است

طهماسبی با اشاره به اینکه در این فضا دردی از مردم دوا نخواهد شد، گفت: جنبش دانشجویی هم به این نتیجه رسیده

است که این روش جوابگو نخواهد بود. از این به بعد این جلسات سرعت بیشتری خواهد گرفت.

وی با بیان اینکه جناب امرایی شما خودتان برای امر شفافیت قول دادید، حالا میبینیم که هیچ اتفاقی در این مدت

نیفتاده است، تصریح کرد: اگر اوضاع شهرداری آنقدر نابسامان است که نمیشود امور را جلو برد این را صراحتاً به مردم

اعلام کنید، مستقیم بگویید این شهردار ما، این شورای شهر ما، این فامیل بازی ما، جلوی این امر را گرفته است!

عضو بسیج دانشجویی دانشگاه لرستان ادامه داد: طایفه بازی که در فضای مدیریت شهری باب شده است موجب ننگ

است.

شاخصهای یک شهر خوب فاصله دارد  ترینخرم آباد با حداقلی

شفافیت است که عزیزان  مسألهخسروی دیگر عضو بسیج دانشجویی دانشگاه لرستان نیز با بیان اینکه رأس همه موارد

 به خوبی اشاره کردند، اظهار داشت: مورد بعدی این است که شهر خرمآباد به عنوان یک مرکز استان، برخلاف این که

شاخصهای یک شهر خوب فاصله دارد.  تریندارای منابع طبیعی غنی خدادادی است، اما با حداقلی

افرادی به صورت غیرقانونی استخدام شدند و امام جمعه خرمآباد هم به این موضوع اشاره کرد و خواستار اجرای عدالت

در این زمینه شد. اما اکنون اخباری مبنی بر ادامه فرایند استخدام این افراد به گوش میرسد

وی تصریح کرد: مسئولین پاسخگو نیستند، گویی شهر وضعیتش عالی است، ما فعلاً به جای پرداختن به ریز مسائل شهر،

باید پیگیر این باشیم که مسئولین بیایند و پاسخگوی عملکرد خود باشند، اعضای شورای شهر باید بیایند و بگویند چرا به

این جلسه نیامدهاند؟
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بیرانوند از دیگر اعضای بسیج دانشجویی دانشگاه لرستان بود که در سخنانی گفت: در این یک سال اخیری که شورای

شهر فعال بوده، ما چیزی ندیدهایم. امر مهمی مثل شفافیت، صرفاً در حد حرف مانده و اقدامی صورت نگرفته است.

وی افزود: سوال اصلی من این است، همانطور که میدانید چند ماه پیش افرادی به صورت غیرقانونی استخدام شدند و

امام جمعه خرمآباد هم به این موضوع اشاره کرد و خواستار اجرای عدالت در این زمینه شد. اما اکنون اخباری مبنی بر

ادامه فرایند استخدام این افراد به گوش میرسد. لطفاً بگویید در این زمینه چه کار کردهاید!؟

بافت سنتی ساختار اداری مانع از اجرای اصل شفافیت شده است

یونس امرایی عضو شورای شهر خرم آباد در پاسخ به مباحث مطرح شده در این نشست با اشاره به اینکه بنده من باب

وظیفهای که داشتم در این جلسه حضور یافتم و طبق عادت، پاسخگویی را سرلوحه کارم انجام دادم، اظهار داشت: وقتی

کسی امانتی را به کس دیگری میدهد، وضعیت این امانت باید پیگیری شود و افرادی که رأی دادهاند باید در جریان

عملکرد نماینده خود باشند.

وی با بیان اینکه در خصوص اعضای شورا، اعضا پاسخگو بودهاند؛ شاید به هر حال دوستان اقناع نشدهاند و پاسخگویی

باید با حجم بیشتری انجام میشد، تصریح کرد: به هر حال بنده در این جلسه به نمایندگی از دوستان در حد توانم

پاسخگوی شما هستم.

عضو شورای شهر خرم آباد با تاکید بر اینکه سوالات زیادی مطرح شد که در رأس آنها شفافیت بود، افزود: بنده همیشه

یکی از دغدغههایم بحث شفافیت بوده است، اگر در جایی شفافیت وجود داشته باشد، اتهامی وجود نخواهد داشت و

منِ مسئول مبدا و مقصد کارم را متوجه میشوم.

امرایی ادامه داد: به سرانجام نرسیدن شفافیت در شهرداری ما دلایل زیادی دارد، از جمله بافت سنتی ساختار اداری.

خیلی از کارهای شهرداری سردستی انجام میشود، ما بارها گفتهایم که در شهرداری قانونگریزی داریم؛ ما بارها به

دوستان گوشزد کردهایم و پایههای شفافیت بنا شده است.

پرداختیهای شهرداری باید شفاف سازی شود

که اصرار دارند شفافیت در  هاستوی با اشاره به اینکه چیزی که عزیزان روی آن حساس هستند بحث حقوق و دستمزد
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 آن صورت بگیرد، اظهار داشت: من چندین بار با شهردار و مسئول مالی شهرداری صحبت کردهام و گفتهام که بیایید و

چیزی که پرداخت میشود را شفاف کنید، چه اشکالی دارد، ما کارگزار مردم هستیم و مردم باید بدانند ما در حال انجام

چه کاری هستیم.

حقوقی پرداخت میشود و مبنای آن مشخص است؛ ترس و واهمهای وجود ندارد، ما قول میدهیم سال آینده در زمینه

شفافیت فعالتر باشیم

عضو شورای شهر خرم آباد افزود: من قبول دارم که بعضی از شفافیتها باید انجام بگیرد و اتفاقی هم نخواهد افتاد،

حقوقی پرداخت میشود و مبنای آن مشخص است؛ ترس و واهمهای وجود ندارد، ما قول میدهیم سال آینده در زمینه

شفافیت فعالتر باشیم.

امرایی با بیان اینکه عضو شورا وظیفهای دارد، وظیفه آن قانون گذاری و پیشنهاد دادن و نظارت است، اما به هر حال اجرای

مصوبات بر عهده فرد دیگری است، تصریح کرد: من قول میدهم با تجربیاتی که کسب کردهایم انشاءاالله در آینده

نسبت به امور مُصر تر باشیم.

وی با تاکید بر اینکه در مسیر شفافیت موانع زیادی وجود دارد، از جمله موانع سیستمی، موانع مربوط به بحث نیروی

انسانی و… افزود: در بحث شفافیت یک چیز کلی گفته شده و جزئیات مشخص نیست، اجرا کنندگان این شفافیت

احساس میکنند اتفاقی خواهد افتاد اگر شفافیت اجرا شود در حالی که اینگونه نیست.

همه با شفافیت موافق هستند، اما ارادهٔ جدی برای اجرای شفافیت وجود ندارد

عضو شورای شهر خرم آباد با اشاره به اینکه ما در کمیسیون حقوقی شورای شهر مسئله شفافیت را تصویب کردهایم،

اظهار داشت: اختیار صحن در دست رئیس شورا است و وی تعیین میکند چه چیزی به صحن بیاید، البته از این هم

نمیشود نتیجه گرفت که هیأت رئیسه مخالف شفافیت است.

امرایی ادامه داد: وقتی ما صحبت میکنیم، همه با شفافیت موافق هستند، اما ارادهٔ جدی برای اجرای شفافیت وجود

ندارد. هیچ کدام از اعضا نمیگویند که مخالف شفافیت هستند.

وی با بیان اینکه فضای حاکمیتی شهر و استان با کلان شهرهایی مثل اصفهان که بیشتر به قانون تمکین و توجه میکنند

صفحه 5 / 6



خبرگزاری موج خبر
www.moojekhabar.ir

فرق دارد، تصریح کرد: حواشی مثل جهل به قانون و طایفه بازی در استان باعث میشود که کارها به کندی پیش برود و

سیستم سنتی اداری رویهای است که تغییر دادنش سخت است.

عضو شورای شهر خرم آباد با تاکید بر اینکه یک راهکار در این زمینه آموزش و آگاهی سازی برای خود نمایندههای شورا

است که به وظایف کاری خود آگاه نیستند، افزود: وقتی که به آنها آموزش داده شود به وظیفه خود آگاه میشوند و

بهتر وظایف خود را انجام میدهند، نمیگویم در تمام زمینهها اما در بعضی از زمینهها واقعاً نیاز به آموزش و آگاه سازی

داریم.

انتهای پیام/
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